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Protokół 

Zgromadzenia Mazurskiego Związku Międzygminnego - Gospodarka Odpadami 

w dniu 15 listopada 2023r. (nadzwyczajne) 

 

Otwarcie Zgromadzenia:  

Obecni w trakcie Zgromadzenia: Józef Markiewicz, Jolanta Bazylak, Tomasz Gujda, Wojciech Karol 

Iwaszkiewicz, Zdzisław Jaśków, Stanisław Kachniarz, Krzysztof Kołaszewski, Radosław Król, Bartłomiej 

Kłoczko, Juliusz Leczycki, Barbara Mazurczyk, Marek Leszek Olszewski, Artur Pawlukowski, Ewa 

Wojnowska, Zenon Zajączkowski, Agnieszka Zakrzewska, Jarosław Filipek, 

 

Zgromadzeniu przewodniczył Józef Markiewicz – Przewodniczący Zgromadzenia.  

 

1. Przyjęcie porządku obrad Zgromadzenia 

Do porządku obrad zostały wniesione zmiany. Został dodany punkt odnośnie Podjęcia uchwały w 

sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Mazurskiego Związku Międzygminnego – 

Gospodarka Odpadami na lata 2023 – 2026. Zmiana uchwały podyktowana jest otrzymaniem środków 

z Polskiego Ładu i konieczności prowadzenia tych inwestycji do WPF.  

Przewodniczący Zgromadzenia zarządził głosowanie .  

WYNIKI GŁOSOWANIA Za: 17 | Przeciw: 0 | Wstrzymali się: 0 | Uprawnieni: 17  

ZA: Stanisław Kachniarz, Artur Pawlukowski, Marek Leszek Olszewski, Juliusz Leczycki, Ewa Wojnowska, 

Tomasz Gujda, Jarosław Filipek, Bartłomiej Kłoczko, Barbara Mazurczyk, Zdzisław Jaśków, Agnieszka 

Zakrzewska, Krzysztof Kołaszewski, Zenon Zajączkowski, Radosław Król, Jolanta Bazylak, Józef 

Markiewicz, Wojciech Karol Iwaszkiewicz,  

PRZECIW:  

WSTRZYMALI SIĘ: 

Porządek obrad został zmieniony.  

Porządek obrad przedstawiał po wprowadzeniu zmian przedstawia się następująco:   

1. Otwarcie Zgromadzenia. 

2. Przyjęcie porządku obrad Zgromadzenia.  

3. Przyjęcie protokołu ze Zgromadzenia z dnia 05.10.2023r.  

4. Pojęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr II/3/2023 z dnia 05.04.2023r. w sprawie 

regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie gmin uczestników Mazurskiego Związku 

Międzygminnego – Gospodarka Odpadami.  

5. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty 

za gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej przez właścicieli nieruchomości.  

6. Podjęcie uchwały w sprawie kontroli doraźnej Spółki ZUOK Spytkowo Sp. z o.o.  

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Mazurskiego Związku 

Międzygminnego – Gospodarka Odpadami na lata 2023 – 2026  

8. Informacja z działalności ZUOK Spytkowo w okresie międzysesyjnym.  

9. Dyskusja i wnioski.  

10. Zakończenie Zgromadzenia.  

 

 

2. Przyjęcie protokołu ze Zgromadzenia z dnia 05.10.2023r.  

Przewodniczący Zgromadzenia zwrócił się do zgromadzonych z pytaniem czy są uwagi do protokołu. 

Nikt nie wniósł uwag. Przewodniczący Zgromadzenia zarządził głosowanie.  

https://sesje.live/rada/protokol/obrady/2322#page=1
https://sesje.live/rada/protokol/obrady/2322#page=1
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WYNIKI GŁOSOWANIA Za: 13 | Przeciw: 0 | Wstrzymali się: 4 | Uprawnieni: 17  

ZA: Stanisław Kachniarz, Marek Leszek Olszewski, Zenon Zajączkowski, Bartłomiej Kłoczko, Ewa 

Wojnowska, Wojciech Karol Iwaszkiewicz, Tomasz Gujda, Krzysztof Kołaszewski, Barbara Mazurczyk, 

Zdzisław Jaśków, Artur Pawlukowski, Jarosław Filipek, Józef Markiewicz,  

PRZECIW:  

WSTRZYMALI SIĘ: Agnieszka Zakrzewska, Juliusz Leczycki, Radosław Król, Jolanta Bazylak, 

Protokół został przyjęty.  

 

3. Pojęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr II/3/2023 z dnia 05.04.2023r. w sprawie regulaminu 

utrzymania czystości i porządku na terenie gmin uczestników Mazurskiego Związku Międzygminnego 

– Gospodarka Odpadami.  

Przewodniczący Zarządu: zmiana jest podyktowana tym, że przedsiębiorcy będą mogli oddawać popiół. 

Działalność jednoosobowa będzie mogła oddawać odpady w workach 60l. i przywracamy cmentarze 

do systemu. Otrzymaliśmy pozytywne opinie z sanepidu. Uchwała została wycofana po uwagach pana 

wójta Króla dotycząca zapisu o pojemnikach. Rozwiązanie tego problemu jest w brzmieniu paragrafu 6 

ust. 1 gdzie minimalny pojemnik jest do poszczególnej frakcji. Mówimy o jednym pojemniku do 

poszczególnej frakcji. Ponieważ zbieramy od wielu lat selektywnie, to nikt nie zarzuci, że używamy 

słowa pojemnik.  

p. Zakrzewska: pan Przewodniczący mówił, że możemy złożyć oświadczenie o wyjściu z systemu. 

Dotyczy to cmentarzy. Problem w tym, że podmioty ujęte w rejestrze działalności regulowanej nie są 

zainteresowane wywozem odpadów z cmentarzy. I co mamy zrobić? 

Przewodniczący Zarządu: idąc za wnioskiem pana wójta Mohyły i Przewodniczącego Zgromadzenia 

zorganizujemy spotkanie z wójtami w sprawie cmentarzy, żeby znaleźć rozwiązanie dla gmin.  

Przewodniczący Zgromadzenia potwierdził planowane spotkanie.  

Przewodniczący Zgromadzenia zwrócił się do zgromadzonych z pytaniem czy są uwagi do uchwały. Nikt 

nie wniósł uwag. Przewodniczący Zgromadzenia zarządził głosowanie.  

WYNIKI GŁOSOWANIA Za: 15 | Przeciw: 1 | Wstrzymali się: 1 | Uprawnieni: 17  

ZA: Stanisław Kachniarz, Artur Pawlukowski, Krzysztof Kołaszewski, Marek Leszek Olszewski, Zenon 

Zajączkowski, Bartłomiej Kłoczko, Józef Markiewicz, Wojciech Karol Iwaszkiewicz, Ewa Wojnowska, 

Tomasz Gujda, Juliusz Leczycki, Barbara Mazurczyk, Jolanta Bazylak, Zdzisław Jaśków, Jarosław Filipek, 

PRZECIW: Agnieszka Zakrzewska,  

WSTRZYMALI SIĘ: Radosław Król, 

Uchwała została podjęta.  

 

4. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi składanej przez właścicieli nieruchomości.  

Przewodniczący Zarządu: w związku z tym, że wprowadzamy popiół dla nieruchomości 

niezamieszkałych, worki 60l dla przedsiębiorców jednoosobowych, cmentarze, musimy tez zmienić 

deklarację. W pouczeniach zmieniamy również pouczenie, które dotyczy nieruchomości letniskowych 

i możliwości wnoszenia opłaty po 31 lipca. Dotyczy to tych, którzy nabyli nieruchomość letniskowa po 

31 lipca. Na poprzednim Zgromadzeniu uchwała została negatywnie przyjęta, z uwagi na fakt, że 

uchwała w sprawie regulaminu nie została podjęta. Skoro Zgromadzenie podjęło uchwałę w sprawie 

zmiany regulaminu, proszę o podjęcie uchwały w sprawie nowego wzoru deklaracji.  

p. Leczycki: rozumiem, że jeżeli ktoś kupi nieruchomość w grudniu to wnosi opłatę ? Jeżeli poprzedni 

właściciel już zapłacił? 
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Przewodniczący Zgromadzenia i p. Wojtkiewicz radca prawny wyjaśnili, że podatek zapłacony będzie 

tylko raz, albo przez poprzedniego właściciela, albo przez obecnego. Jest to opłata ryczałtowa i miesiąc 

nie ma tu znaczenia.   

Przewodniczący Zgromadzenia zwrócił się do zgromadzonych z pytaniem czy są uwagi do uchwały. Nikt 

nie wniósł uwag. Przewodniczący Zgromadzenia zarządził głosowanie.  

WYNIKI GŁOSOWANIA Za: 14 | Przeciw: 1 | Wstrzymali się: 2 | Uprawnieni: 17  

ZA: Stanisław Kachniarz, Artur Pawlukowski, Barbara Mazurczyk, Bartłomiej Kłoczko, Krzysztof 

Kołaszewski, Marek Leszek Olszewski, Zdzisław Jaśków, Ewa Wojnowska, Józef Markiewicz, Tomasz 

Gujda, Wojciech Karol Iwaszkiewicz, Jarosław Filipek, Juliusz Leczycki, Zenon Zajączkowski,  

PRZECIW: Radosław Król,  

WSTRZYMALI SIĘ: Agnieszka Zakrzewska, Jolanta Bazylak, 

Uchwała w sprawie określenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi składanej przez właścicieli nieruchomości została podjęta.  

 

5. Podjęcie uchwały w sprawie kontroli doraźnej Spółki ZUOK Spytkowo Sp. z o.o.  

Przewodniczący Zgromadzenia: na poprzednim Zgromadzeniu wpłynął wniosek w sprawie kontroli 

doraźnej w ZUOK Spytkowo. W związku z tym, że nie było quorum aby podjęć uchwałę w sprawie 

przekazania wniosku do komisji rewizyjnej, zrobimy to dzisiaj.  

Pan Kłoczko poprosił o zreferowanie sprawy z uwagi na nieobecność na poprzednim Zgromadzeniu. 

Pan Król zreferował skargę firmy GreenClas na działania Spółki ZUOK Spytkowo w związku z zakupem 

pojemników. W związku z tym, że pismo firma GreenClas wysłała do wszystkich wójtów i burmistrzów, 

wystąpił do Zgromadzenia z wnioskiem o przeprowadzenie kontroli doraźnej w Spółce, która ma na 

celu sprawdzenie czy zarzuty stawiane przez przedsiębiorcę są zasadne. Poinformował 

zgromadzonych, że w dniu dzisiejszym wpłynęło kolejne pismo firmy GreenClas, które p. Król odczytał.  

p. Król zwrócił się do Prezesa Zarządu ZUOK Spytkowo czy prawdą jest, że spółka płaci pracownikom za 

naklejanie naklejek. Prezes zdecydowanie zaprzeczył takim doniesieniom i potwierdził jeszcze raz, że 

jest to koszt wykonawcy.  

p. Kłoczko: czy Komisja Rewizyjna biorąc pod uwagę własne zasoby, jest w stanie zbadać postępowanie 

przetargowe? To jest przetarg unijny i ja nie wiem czy Komisja Rewizyjna ma takie uprawnienia, 

kompetencje i wiedzę, żeby taki przetarg zbadać i wydać opinię. Czy nie będzie musiała się posiłkować 

jakąś firmą zewnętrzną? 

p. Zajączkowski Przewodniczący Komisji Rewizyjnej: na etapie postępowania przetargowego Pan 

Prezes sygnalizował problemy. Wiele z tych tematów było omawiane i o nich wiedzieliśmy. Jest to 

skomplikowany proces, nie jesteśmy fachowcami w zamówieniach publicznych i nie wiem czy nasza 

wiedza będzie wystarczająca, żeby wszystko sprawdzić.  

Przewodniczący Zgromadzenia zauważył, że chodzi tu bardziej o sprawdzenie, czy przedmiot 

zamówienia został dostarczony zgodnie z SWZ i umową.  

p. Iwaszkiewicz: skoro postępowanie przetargowe zostało skontrolowane przez KIO to uważam, że nie 

ma podstaw do ponownej kontroli. Tu możemy sprawdzić, kontrolować już wykonanie umowy. Jeżeli 

tylko sprawdzenie pojemników pod kątem oznakowani itd. to rozumiem. Ale jeżeli całe postępowanie 

to nie wiem, czy Komisja Rewizyjna ma takie kompetencje i sobie poradzi. Tu Zgromadzenie musi 

bardzo szczegółowo i precyzyjnie określić zakres kontroli.  

p. Kłoczko: mamy krótki czas na rozstawienie pojemników. Może dajmy czas na to, bo jeżeli teraz 

wejdzie kontrola to znowu wprowadzamy zamieszanie. Mamy mało czasu, dajmy pracować 

pracownikom, żeby rozstawić pojemniki na czas.  
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p. Wojtkiewicz radca prawny: może rzeczywiście uszczegółowić punkt i napisać, że kontrola powinna 

uwzględniać sposób realizacji umowy. Komisja rewizyjna kontroluje przede wszystkim Zarząd 

i powierzenie realizacji zadań przez Zarząd. I termin realizacji kontroli do końca marca 2024r.   

p. Król: doprecyzowałbym tutaj wniosek odnośnie postępowania, bo uważam, że uchwała została 

przygotowana nie do końca tak jak mój wniosek.   

Radca prawny: odebraliśmy to jako kontrolę postępowania. Termin i tak będzie krótki, bo tu jest 

obszerna praca. Trzeba przejrzeć i umowę wykonawczą i postępowanie i realizację umowy. To jest 

bardzo obszerny materiał.  

W wyniku dyskusji została podjęta decyzja o zapisach w uchwale Zgromadzenia. Przewodniczący 

Zgromadzenia odczytał brzmienie uchwały.  

Przewodniczący Zgromadzenia zwrócił się do zgromadzonych z pytaniem czy są jeszcze uwagi do 

uchwały. Nikt nie wniósł uwag. Przewodniczący Zgromadzenia zarządził głosowanie.  

WYNIKI GŁOSOWANIA Za: 14 | Przeciw: 2 | Wstrzymali się: 1 | Uprawnieni: 17  

ZA: Marek Leszek Olszewski, Stanisław Kachniarz, Artur Pawlukowski, Wojciech Karol Iwaszkiewicz, 

Krzysztof Kołaszewski, Tomasz Gujda, Radosław Król, Zdzisław Jaśków, Juliusz Leczycki, Agnieszka 

Zakrzewska, Ewa Wojnowska, Józef Markiewicz, Jolanta Bazylak, Jarosław Filipek,  

PRZECIW: Bartłomiej Kłoczko, Zenon Zajączkowski,  

WSTRZYMALI SIĘ: Barbara Mazurczyk 

Uchwała w sprawie kontroli doraźnej Spółki ZUOK Spytkowo Sp. z o.o. została podjęta.   

 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Mazurskiego Związku 

Międzygminnego – Gospodarka Odpadami na lata 2023 – 2026  

Przewodniczący Zgromadzenia zwrócił się do zgromadzonych z pytaniem czy są uwagi do uchwały. Nikt 

nie wniósł uwag. Przewodniczący Zgromadzenia zarządził głosowanie.  

WYNIKI GŁOSOWANIA Za: 17 | Przeciw: 0 | Wstrzymali się: 0 | Uprawnieni: 17  

ZA: Artur Pawlukowski, Marek Leszek Olszewski, Stanisław Kachniarz, Zdzisław Jaśków, Wojciech Karol 

Iwaszkiewicz, Zenon Zajączkowski, Agnieszka Zakrzewska, Juliusz Leczycki, Krzysztof Kołaszewski, 

Jolanta Bazylak, Ewa Wojnowska, Tomasz Gujda, Barbara Mazurczyk, Józef Markiewicz, Radosław Król, 

Bartłomiej Kłoczko, Jarosław Filipek,  

PRZECIW:  

WSTRZYMALI SIĘ: 

Uchwała w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Mazurskiego Związku Międzygminnego 

– Gospodarka Odpadami na lata 2023 – 2026 została podjęta.  

 

7. Informacja z bieżącej działalności ZUOK Spytkowo w okresie międzysesyjnym.  

Prezes Zarządu: rozstawianie pojemników przebiega bez zarzutów. Niedługo zostaną nam tylko miasta 

czyli Ryn, Orzysz, Giżycko. Zaczniemy od jednorodzinnych i planujemy w drugiej połowie grudnia. Jeżeli 

chodzi o zarzuty to cieszę się, że będzie to badać Komisja Rewizyjna. Mam tylko uwagę, żeby Komisja 

Rewizyjna dokonała oceny pojemników na magazynach, bo pojemniki ubywają, gdyż są rozstawiane. 

Dzisiaj ponownie wpłynęły pisma GreenClas. Żądają ode mnie sprostowania informacji o wpłacie za 

postępowanie przed KIO. Rzeczywiście wpłacili, chociaż było wystawione wezwanie do zapłaty, ale 

pieniądze zostały wpłacone. Nie sprawdziłem tego do końca. Drugie sprostowanie ma dotyczyć mojej 

wypowiedzi odnośnie wejścia w porozumienie z lokalnym wykonawcą i złożenia wspólnej oferty.  

Prezes Zarządu ZUOK Spytkowo odczytał treść sprostowania.  
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8. Dyskusja i wnioski. 

p. Karpiński Przewodniczący Rady Nadzorczej ZUOK Spytkowo stwierdzi, ze Spółka działa przejrzyście 

i Rada Nadzorcza informowana jest na bieżąco. Zarząd Spółki raportuje co miesiąc swoje działania. 

Spółka i Związek musi działać tak aby chronić mieszkańców przed nadmiernymi opłatami.  

Prezes Zarządu Spółki poinformował zgromadzonych o analizie wydatków – 9 miesięcy poprzedniego 

roku w stosunku do 9 miesięcy 2023r. za zagospodarowanie odpadów, które nie wzrosły. Nie mamy 

też strat finansowych.  

Przewodniczący Zgromadzenia zauważył, że działania Związku i Spółki są prawidłowe. Świadczy 

chociażby to, że nie mamy podwyżek za śmieci, chociaż wszystko podrożało. To jest tez znak na 

prawidłowe działanie. Problemy są, ale to jest norma gdzie następują zmiany.  

 

9. Zamknięcie obrad 

Przewodniczący Zgromadzenia podziękował za przybycie i zamknął obrady.  

Nagranie sesji dostępne na stronie https://www.youtube.com/watch?v=UDZvqkzdTSg i stanowi 

integralną część protokołu.  

 

Protokół sporządził: Magdalena Zubrycka - Pierz                     ___________________________ 

 

Protokół zatwierdził Józef Markiewicz po przyjęciu protokołu przez Zgromadzenie w dniu 21.12.2023r.   

 

Protokół zatwierdził:    Jarosław Filipek      ___________________________ 

https://www.youtube.com/watch?v=UDZvqkzdTSg

